



HIS OPEN REMOTE ARCHERY CHALLENGE 1.20

pada 15 - 17 Januari 2021
di Lapang Sasar Masing-Masing

JOHOR BAHRU
SEK. MEN. ISLAM HIDAYAH

PROSEDUR OPERASI STANDARD (SOP)

(Cadangan Tindakan Pengurus / Jurulatih Di Lapang Sasar Masing-Masing)

<p>PROSEDUR STANDARD OPERASI (SOP)</p>	<p>SEMUA PESERTA, JURULATIH dan PENGURUS yang datang ke venue pertandingan WAJIB disaring terlebih dahulu dan SCAN QR CODE KEHADIRAN setiap hari sebelum dibenarkan berada di venue pertandingan.</p> <p>Semua yang telah disaring akan diberikan STICKER menandakan proses saringan telah dibuat. Sebanyak 2 KAUNTER saringan akan dibuka untuk melancarkan proses saringan dibuat (<i>ikut keperluan</i>)</p> <p>Hanya atlet, jurulatih dan pengurus yang terlibat dengan sesi-sesi tertentu sahaja yang akan dibenarkan berada di venue pertandingan. Semua atlet, jurulatih dan pengurus yang mempunyai TAG sahaja dibenarkan.</p> <p>Pasukan / Kelab BERHAK mengarahkan mana-mana atlet, jurulatih atau pengurus yang bergejala untuk tidak berada di Lapang Sasar sepanjang kejohanan berjalan.</p> <p>Setiap lapang sasaran perlu membekalkan HAND SANITIZER di setiap khemah peserta (selagi ada stok). Namun atlet, jurulatih dan pengurus adalah DIGALAKKAN untuk membawa HAND SANITIZER dan MASK sendiri.</p> <p>Peserta yang BERGEJALA, TIDAK SIHAT seperti demam, selsema dan batuk adalah TIDAK DIBENARKAN menyertai kejohanan dan berada di lapang sasaran.</p> <p>Pihak penganjur akan menyerahkan E-SIJIL PENYERTAAN pasukan yang bertanding selepas sesi pendaftaran.</p> <p>Hanya atlet, jurulatih dan pengurus yang terlibat sahaja dibenarkan berada di dalam khemah. PENONTON ADALAH TIDAK DIBENARKAN (Ibu bapa dan penjaga) berada di dalam khemah dan di venue pertandingan.</p> <p>Setiap BILIK AIR akan disediakan sabun untuk kegunaan mencuci tangan. Galakkan atlet masing-masing untuk sentiasa menjaga kebersihan.</p> <p>TIDAK SESI PENYAMPAIAN HADIAH, semua sijil dan pingat akan dipos kepada para pemenang masa.</p> <p>DOA-DOA mohon dijauhkan dari mudharat boleh ditampal di khemah-khemah untuk rujukan semua agar memudahkan untuk dibaca.</p> <p>Pasukan / Kelab digalakkan menyediakan AIR MINERAL dan menggalakkan anak-anak untuk minum air yang banyak untuk mengelakkan dehidrasi.</p>
---	--